

Title (en)

Removable cover for an article enclosed in a cavity in a receptacle

Title (de)

Vorrichtung zur lösbaren Abdeckung eines Gegenstands, der sich in einer Vertiefung eines Aufnahmekörpers befindet

Title (fr)

Couvercle amovible pour un article logé dans une cavité d'un réceptacle

Publication

EP 0706955 A1 19960417 (DE)

Application

EP 95114830 A 19950920

Priority

DE 9415949 U 19941004

Abstract (en)

The article (8) is accommodated in a recess (6), esp. in the lid (4) of a vessel (4). The label (10) is made of plastics or paper, glued round the recess edge except at the lug (12), but non-adhesive at its area (14) covering the article. It tears open along lines (20,22) emanating from its edge, but which end at positions short of the opposite edge and which are spaced apart. The vessel and label can be made of the same recyclable material. On the label underside there can be a coating of adhesive (16) activated by pressure.

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zur lösbaren Abdeckung eines Gegenstands (8), der sich in einer Vertiefung (6) eines Aufnahmekörpers (4), insbesondere in einer Vertiefung (6) eines Gefäßdeckels (4) befindet, ist gekennzeichnet durch ein Etikett (10) aus Kunststoff oder Papier, das bis auf einen eine Lasche (12) begrenzenden Sektor um die Vertiefung (6) herum auf den Aufnahmekörper (4) geklebt ist und in seinem die Vertiefung (6) abdeckenden Bereich (14) oberhalb des Gegenstands (8) nicht klebend ist, wobei die Lasche (12) entlang vom Etikettenrand her ausgehenden Aufreißlinien (20, 22) aufreißbar ist und die Aufreißlinien (20, 22) im Abstand voneinander und zum Rand des Etiketts (10) enden. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 51/24

IPC 8 full level

B65D 51/24 (2006.01); **B65D 77/24** (2006.01); **G09F 3/00** (2006.01); **G09F 3/02** (2006.01); **G09F 3/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 51/247 (2013.01); **G09F 3/02** (2013.01); **G09F 3/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] AU 466274 A
- [A] US 3842975 A 19741022 - CHANG H
- [A] FR 1338551 A 19630927

Cited by

EP1092644A1; DE19946210A1; DE19946210C2; DE19948894C1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0706955 A1 19960417; **EP 0706955 B1 19990203**; AT E176438 T1 19990215; DE 59505026 D1 19990318; DE 9415949 U1 19941117; ES 2129720 T3 19990616

DOCDB simple family (application)

EP 95114830 A 19950920; AT 95114830 T 19950920; DE 59505026 T 19950920; DE 9415949 U 19941004; ES 95114830 T 19950920